Islands District Council

Agenda for the

Environmental Improvement and Food Hygiene Committee Meeting
離島區議會

環境改善及食物生委員會會議議程
Date


 :
24 January 2005 (Monday)

日期

 :
2005年1月24日

Time

 :
2:30 p.m.

時間

 :
下午2時30分

Venue

 :
Islands District Council Conference Room,

14/F, Harbour Building, 38 Pier Road,

Central, Hong Kong
地點

 :
香港中環統一碼頭道38號海港政府大樓14字樓

離島區議會會議室
I.
Confirmation of minutes of previous meeting held on 22.11.2004


通過2004月11月22日的會議記錄

II.
Question on Sewerage for Wang Tong Village in Mui Wo, Lantau

(Paper EI&FHC 1/ 2005)

有關大嶼山梅窩橫塘村污水排放計劃的提問

(文件EI&FHC 1/2005號)
III.
Question on Solution to the Problem of Unlicensed Hawkers at the Entrance of Yat Tung (I) Estate

(Paper EI&FHC 4/2005)


有關解決無牌小販在東涌逸東 (一) 出入口擺賣的問題


(文件EI&FHC 4/2005號)

IV.
2005 Anti-mosquito Campaign (Phase I) of the Food and Environmental Hygiene Department in Islands District


(Paper EI&FHC 6/2005) 


食物環境生署2005年離島滅蚊運動(第一期)


(文件EI&FHC 6/2005號)

V.
Food and Environmental Hygiene Department – Conversion of Aquaprivies into Flushing Toilets in the Villages of Islands District


(Paper EI&FHC 7/2005)


食物環境生署 – 把部分鄉村旱改為水式所


(文件EI&FHC 7/2005號)

VI.
Progress Report on Approved DC Funded Environmental Improvement Projects for 2003/04 and 2004/05


(Paper EI&FHC 3/2005)


2003/04及2004/05年度獲通過由區議會撥款施行的環境改善工程進度報告


(文件EI&FHC 3/2005號)

VII.
Schedule of Environmental Improvement and Food Hygiene Committee in 2005/2006


(Paper EI&FHC 5/2005)


2005/2006年度環境改善及食物生委員會會議日期

(文件EI&FHC 5/2005號)

VIII.
Progress on the Activities Organized by the Environmental Improvement and Food Hygiene Committee in 2004/2005


2004/2005年度環境改善及食物生委員會活動的進展
IX.
Date of next meeting


下次會議日期
